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Z Á P I S N I C A 
z pätnásteho zasadnutia Mestského zastupiteľstva v Snine,  

konaného dňa 14. 04. 2016 
 
Prítomní:  Ing. Štefan Milovčík, primátor mesta 

Ing. Jana Rosičová, PhD., prednosta MsÚ   
Ing. Boris Pargáč, hlavný kontrolór  
JUDr. Ladislav Alušík 
Mgr. Erik Cap      
Ing. Ján Čop 
Ing. Daniela Galandová 
Marek Gerboc        
Mgr. Peter Hasin     
Ing. Marián Kníž 
JUDr. Jaroslav Koco      
MUDr. Andrej Kulan     
Mgr. Ľubov Reháková  
MUDr. Miroslav Suchý         
Ing. Martin Šebák       
Mgr. Mária Todáková 
Anton Vass 
Peter Vološin   

 
Ospravedlnení: MUDr. Jozef Homza 
   Ing. Jaroslav Regec  
    MUDr. Marián Regec         
 
 
Prizvaní: JUDr. Ján Paľovčík, vedúci oddelenia právneho, správy majetku a služieb 
 Ing. Dana Mariničová, vedúca finančného oddelenia 

Ing. Jana Makajová, vedúca oddelenia sociálnych vecí a rodiny 
PhDr. Jarmila Sivčová, vedúca oddelenia sociálnych služieb 
JUDr. Ján Maškulík, náčelník MsP 
Mgr. Eva Mihaliková, hovorkyňa a poverená vedením oddelenia organizačného 
a vnútorných vecí 
PhDr. Daniel Andráško, riaditeľ Mestského kultúrneho a osvetového strediska Snina 

                                                                                        
Program: 

1. Otvorenie 
2. Interpelácia občanov 
3. Zrušenie uznesenia č. 451/2013 zo dňa 09. 07. 2013 – Investičný zámer „Výstavba umelej 

trávnatej plochy“ v areáli MFK Snina na sídl. I  
4. Súhlas Mesta Snina so zriadením elokovaných pracovísk ako súčasti Súkromnej základnej 

umeleckej školy, Česká 2628/9, Snina 
5. Zmena uznesenia MsZ č. 11/2015 zo dňa 27. 01. 2015 – Zriadenie komisií mestského 

zastupiteľstva a voľba ich predsedov, podpredsedov a členov 
6. Predloženie žiadosti Mesta Snina o nenávratný finančný príspevok na projekt  „Zberný dvor 

Snina“ 
7. Zmena uznesenia MsZ č. 163/2016 zo dňa 25. 02. 2016 – projekt „Zníženie energetickej 

náročnosti MŠ Kukučínova – Snina“ 
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8. Interpelácia poslancov 
9. Záver  

 
1. Otvorenie 

 
     Ing. Štefan Milovčík – otvoril pätnáste zasadnutie Mestského zastupiteľstva v Snine, na  ktorom 
všetkých srdečne privítal. Na dnešné rokovanie boli prizvaní: konateľ spoločnosti VPS Snina,         
s. r. o. – Ing. Ján Alušík,  riaditeľ Mestského kultúrneho a osvetového strediska Snina – PhDr. 
Daniel Andráško, riaditelia úradov štátnej správy, riaditeľ OO PZ Snina, náčelník MsP a vedúci 
oddelení MsÚ. 
 
Konštatovanie počtu prítomných 
     Podľa prezentácie je v rokovacej miestnosti prítomná  nadpolovičná  väčšina poslancov. 
Primátor konštatoval, že mestské zastupiteľstvo je uznášaniaschopné.  
 
Schválenie programu: 
Program dnešného rokovania dostali poslanci v pozvánke spolu s materiálmi.   
E-mailom im boli doručené tieto materiály: 

-  č. 6 – Predloženie žiadosti Mesta Snina o nenávratný finančný príspevok na projekt  
„Zberný dvor Snina“ 

- č. 7 - Zmena uznesenia MsZ č. 163/2016 zo dňa 25. 02. 2016 – projekt „Zníženie 
energetickej náročnosti MŠ Kukučínova – Snina“ 

Tieto materiály poslanci dostali aj v písomnej podobe a to pri prezentácii.  
 
Hlasovanie za program ako celok aj s doplnením materiálu č. 7 do programu:  
za: Mgr. Erik Cap, Ing. Ján Čop, Ing. Daniela Galandová, Marek Gerboc, Mgr. Peter Hasin, Ing. 
Marián Kníž, JUDr. Jaroslav Koco, MUDr. Andrej Kulan, Mgr. Ľubov Reháková, MUDr. Miroslav 
Suchý, Ing. Martin Šebák, Mgr. Mária Todáková, Anton Vass, Peter Vološin – 14 poslancov 
proti: --- 
zdržal sa: --- 
nehlasoval: JUDr. Ladislav Alušík – 1 poslanec 
 
Voľba návrhovej komisie:  
Do návrhovej komisie primátor určil týchto poslancov:     -    Ing. Jána Čopa, 

- Ing. Danielu Galandovú, 
- MUDr. Miroslava Suchého.  

      
Hlasovanie za zloženie návrhovej komisie:  
za: JUDr. Ladislav Alušík, Mgr. Erik Cap, Marek Gerboc, Mgr. Peter Hasin, Ing. Marián Kníž, 
JUDr. Jaroslav Koco, MUDr. Andrej Kulan, Mgr. Ľubov Reháková, Ing. Martin Šebák, Mgr. Mária 
Todáková, Anton Vass, Peter Vološin – 12 poslancov 
proti: --- 
zdržal sa: MUDr. Miroslav Suchý – 1 poslanec 
nehlasoval: --- 
 
Návrhová komisia si zo svojho stredu za predsedu zvolila Ing. Jána Čopa.  
 
Za overovateľov zápisnice  primátor určil týchto poslancov:     -     Ing. Mariána Kníža, 
         -     Antona Vassa.  
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Za zapisovateľku: p. Moniku Paľovčíkovú.   
 

 
2. Interpelácia občanov 

 
Do interpelácie občanov sa neprihlásil nikto. 
 
 

3. Zrušenie uznesenia č. 451/2013 zo dňa 09. 07. 2013 – Investičný zámer „Výstavba 
umelej trávnatej plochy“ v areáli MFK Snina na sídl. I  

 
Písomný materiál predložil Ing. Štefan Milovčík, primátor mesta. Spracovala Ing. Jana 

Ihnátová, referentka oddelenia výstavby, ÚP, ŽP a SP.  
 
Ing. Štefan Milovčík – takáto veľká investičná akcia by si zaslúžila dôstojnejší priestor, ale 

akceptuje rozhodnutie poslancov, že to bude v areáli futbalového štadióna. Ak už bude umelá tráva 
v tomto areáli, bolo by dobré, keby sme v budove T18 vybudovali umelú ľadovú plochu. Na budúce 
zasadnutie MsZ predložíme investičný zámer – úloha.  

 
MUDr. Miroslav Suchý – Slovenský futbalový zväz nám navýšil príspevok na sumu 120 tis. €.  
 
Ing. Ján Čop – prečítal písomný návrh na uznesenie.  
 

Písomný návrh na uznesenie:  
Mestské zastupiteľstvo v Snine   r u š í    uznesenie MsZ v Snine zo dňa 09. 07. 2013 číslo 

451/2013,   s ch v a ľ u j e 
1. v súlade s ust. § 7 ods. 1 písm. h) Všeobecne záväzného naradenia Mesta Snina č. 110/2011 

v znení doplnku č. 1 a uznesením MsZ v Snine č. 156/2011 zo dňa 15. 12. 2011  investičný 
zámer Futbalové ihrisko s umelou trávou – Snina, ktorý tvorí prílohu uznesenia, 

2. zadanie realizácie zákazky Futbalové ihrisko s umelou trávou priamym zadaním Verejno-
prospešným službám Snina, s. r. o. 

 
Príloha uznesenia:  
 

Investičný zámer:  Futbalové ihrisko s umelou trávou - Snina 
 

1. Stavba: 
Futbalové ihrisko s umelou trávou - Snina 
 
2. Vymedzenie záujmového územia: 
Zámer uvažuje s realizáciou futbalového ihriska v areáli futbalového štadióna na sídl. I – 
pozemky parc. č. CKN 7527/1, 7527/5, 7527/10, 8156/2 (EKN 6039), k. ú. Snina.  
Predmetné  pozemky sú vo vlastníctve mesta Snina zapísané na LV č. 3200.  
 
3. Predmet zámeru: 
Predmetom zámeru „Futbalové ihrisko s umelou trávou - Snina“ je  výstavba umelej trávnatej 
plochy na zelenej ploche, ktorá toho času slúži sezónne futbalistom na tréningový proces. 
Pôdorysné rozmery  ihriska budú 110 x 72 m, rozmery hracej plochy 105 x 68 m. Realizáciou 
zámeru sa vytvoria podmienky na celoročný tréningový proces.  
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4. Rozsah zámeru: 
- Spodná stavba (podložie) vrátane drenážneho systému + umelá tráva a obslužný chodník  
- Záchytné oplotenie ihriska v. 5 m po stranách a v. 8 m za bránami 
- Osvetlenie ihriska  na 200 LUX 
- Športové vybavenie (bránky, striedačky, rozhodcovská kabínka, rohové zástavky)    
 
5. Vplyv na životné prostredie: 
Realizáciou zámeru „ Futbalové ihrisko s umelou trávou – Snina “ sa nepredpokladá negatívny 
vplyv na životné prostredie, navrhovaným investičným zámerom sa vytvoria lepšie podmienky 
predovšetkým mladým športovcom pri tréningovom procese. Navrhované činnosti podliehajú 
posudzovaniu v zmysle č. 24/2006 Z. z. o posudzovaní o vplyve na životné prostredie v znení 
neskorších predpisov tzv. EIA. 

 
Hlasovanie:  
za: Mgr. Erik Cap, Ing. Ján Čop, Marek Gerboc, Mgr. Peter Hasin, JUDr. Jaroslav Koco, MUDr. 
Andrej Kulan, Mgr. Ľubov Reháková, MUDr. Miroslav Suchý, Ing. Martin Šebák, Mgr. Mária 
Todáková, Anton Vass, Peter Vološin – 12 poslancov 
proti: --- 
zdržali sa: JUDr. Ladislav Alušík, Ing. Daniela Galandová, Ing. Marián Kníž – 3 poslanci 
nehlasoval: --- 
 

Mestské zastupiteľstvo prijalo 
uznesenie č. 190/2016 

 
 

4. Súhlas Mesta Snina so zriadením elokovaných pracovísk ako súčasti Súkromnej 
základnej umeleckej školy, Česká 2628/9, Snina 

 
Písomný materiál predložil Ing. Štefan Milovčík, primátor mesta. Spracovala Mgr. Jaroslava 

Miková, referentka útvaru školstva.  
 

Ing. Štefan Milovčík – mestská rada o tomto bode nehlasovala z dôvodu, že nevedeli, aký 
dopad bude mať toto uznesenie na rozpočet mesta. Prednostka si to počas krátkej prestávky 
preverila.  
 

Ing. Jana Rosičová, PhD. – v roku 2015 sme súkromnej základnej umeleckej škole dali menej 
finančných prostriedkov ako sme dostali z podielových daní. Prognóza na rok 2016 je tiež taká.  

 
JUDr. Ladislav Alušík – otázku na rade položil on. Teraz to nie je pre mesto nevýhodné, 

nevieme však, ako to bude do budúcnosti, keďže sa pripravuje výrazná legislatívna zmena. Podľa 
neho to nie je štandardné, ak si súkromná škola vytvorí 15 elokovaných pracovísk. Vecná 
zodpovednosť za správnosť výkazov je na meste, takže týmto si to mesto poriadne sťaží. Zámer p. 
Smoláka je jasný, každý žiak mu prinesie finančné prostriedky.  

 
Ing. Jana Rosičová, PhD. – výkazy kontrolujeme, aby nedochádzalo k duplicitám a jedno 

dieťa nenavštevovalo našu ZUŠ aj elokované pracovisko p. Smoláka.  
 

Ing. Ján Čop – prečítal písomný návrh na uznesenie.  
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Písomný návrh na uznesenie:  
Mestské zastupiteľstvo v Snine    s ú h l a s í  so zaradením ďalších elokovaných pracovísk  

ako súčastí Súkromnej základnej umeleckej školy, Česká 2628/9, Snina do siete škôl a školských 
zariadení SR od 01. 09. 2016, a to:  
1. Elokované pracovisko, Ladomírov 181, ako súčasť Súkromnej základnej umeleckej školy, 

Česká 2628/9, Snina. 
2. Elokované pracovisko, Papín 199, ako súčasť Súkromnej základnej umeleckej školy, Česká 

2628/9, Snina. 
3. Elokované pracovisko, Zubné 41, ako súčasť Súkromnej základnej umeleckej školy, Česká 

2628/9, Snina. 
4. Elokované pracovisko, Komenského 4, Humenné, ako súčasť Súkromnej základnej umeleckej 

školy, Česká 2628/9, Snina. 
5. Elokované pracovisko, Chlmec 51, ako súčasť Súkromnej základnej umeleckej školy, Česká 

2628/9, Snina. 
 
Hlasovanie:  
za: Mgr. Erik Cap, Marek Gerboc, Mgr. Peter Hasin, JUDr. Jaroslav Koco, Mgr. Ľubov Reháková, 
MUDr. Miroslav Suchý, Ing. Martin Šebák, Anton Vass – 8 poslancov 
proti: JUDr. Ladislav Alušík, Ing. Ján Čop – 2 poslanci 
zdržalo sa: Ing. Daniela Galandová, Ing. Marián Kníž, MUDr. Andrej Kulan, Mgr. Mária 
Todáková, Peter Vološin – 5 poslancov 
nehlasoval: --- 
 

Mestské zastupiteľstvo prijalo 
uznesenie č. 191/2016 

 
 

5. Zmena uznesenia MsZ č. 11/2015 zo dňa 27. 01. 2015 – Zriadenie komisií mestského 
zastupiteľstva a voľba ich predsedov, podpredsedov a členov 

 
Písomný materiál predložil Ing. Štefan Milovčík, primátor mesta. Spracovala Mgr. Eva 

Mihaliková, poverená vedením oddelenia organizačného a vnútorných vecí.  
 
Ing. Štefan Milovčík – Ing. Regec je štátnym tajomníkom, jeho pracovisko je v Bratislave a na 

základe toho dal požiadavku, či by nemohli byť zasadnutia MsZ v piatok.  
 
Ing. Ján Čop – myslí si, že garant komisie finančnej by nemal byť z oddelenia právneho, 

správy majetku a služieb.  
 
Ing. Jana Rosičová, PhD. – garantov komisie určuje prednosta. Zmena garanta je len na 

obdobie roku 2016, počas zastupovania Zuzany Krupa, ktorá je toho času na materskej dovolenke.  
 
Peter Vološin – nemal byť predsedom komisie finančnej člen klubu SNS, keďže aj Ing. Regec 

je z tohto klubu? 
 
JUDr. Ladislav Alušík – nemá s tým problém, ide o to, aby bola komisia funkčná.  
 
Ing. Jana Rosičová, PhD. – Ing. Regec chce aj naďalej pracovať v komisii. Ak by bol 

predsedom komisie iný poslanec, bolo by potrebné navýšiť počet členov komisie.  
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JUDr. Ján Paľovčík – terajšiu pracovnú náplň Ing. Mariniča prerozdelí medzi ostatných 
pracovníkov oddelenia, aby neboli pochybnosti o tom, či to bude Ing. Marinič stíhať.  

 
Ing. Ján Čop – navrhuje hlasovať o Bc. Fundákovej a Ing. Mariničovi samostatne.  
 
Ing. Jana Rosičová, PhD. – ide o pracovnoprávne vzťahy, ktoré sú v kompetencii prednostu 

úradu a poslanci to vôbec nemajú schvaľovať. Ale bol to poslanecký návrh Ing. Kníža, aby aj 
garantov schvaľovalo zastupiteľstvo. Ale garantov navrhuje prednosta na základe rokovacieho 
poriadku komisií.    

 
JUDr. Ladislav Alušík – čo sa týka rokovacieho poriadku, je toho názoru, že je v rozpore so 

zákonom. Sľubuje, že podnet dá, aby došlo k jeho zrušeniu a schváleniu nového rokovacieho 
poriadku MsZ.  

 
Ing. Jana Rosičová, PhD. – rokovací poriadok komisií je niečo iné ako rokovací poriadok 

MsZ.  
 
JUDr. Ladislav Alušík – komisie sú zložené z poslancov a preto členov a garantov by malo 

schvaľovať zastupiteľstvo. Prednosta môže navrhovať pracovníka úradu za garanta, ale je na 
poslancoch, či to schvália. Garantom komisie vôbec nemusí byť pracovník úradu. Garanta si môže 
nominovať predseda.  

 
Ing. Marián Kníž – ak tam dávame niekoho proti jeho vôli, potom tá komisia nebude 

fungovať.  
 
Ing. Jana Rosičová, PhD. – s Ing. Mariničom sa rozprávala a súhlasí s tým. Čo sa týka dotácií, 

je to súčasť pracovnej náplne pracovníka, ktorý vykonáva garanta.  
 
Ing. Marián Kníž – prečo  potom Ing. Marinič obchádzal poslancov?  
 
Ing. Jana Rosičová, PhD. – to nevie povedať, ale Ing. Marinič s tým súhlasil.  
 
Ing. Ján Čop – návrhová komisia navrhuje hlasovať samostatne o poslancoch a samostatne 

o pracovníkoch úradu. Prečítal prvú časť písomného návrhu na uznesenie.  
 
Prvá časť písomného návrhu na uznesenie:  

Mestské zastupiteľstvo v Snine    o d v o l á v a   
- Ing. Jaroslava Regeca, poslanca MsZ v Snine, z funkcie predsedu komisie finančnej 

a správy majetku, do ktorej bol zvolený uznesením MsZ č. 11/2015 zo dňa 27. 01. 2015, a to 
na základe jeho písomného vzdania sa, 

- Marka Gerboca,  poslanca MsZ Snine, z funkcie podpredsedu komisie finančnej a správy 
majetku, do ktorej bol zvolený uznesením MsZ č. 11/2015 zo dňa 27. 01. 2015, 

v o l í 
-     Marka Gerboca, poslanca  MsZ  v  Snine, za organizačného a vnútorných   predsedu komisie    

finančnej    a správy   majetku, 
-    Ing. Jaroslava Regeca, poslanca MsZ v Snine, za podpredsedu komisie finančnej a správy 

majetku. 
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Hlasovanie:  
za: JUDr. Ladislav Alušík, Mgr. Erik Cap, Ing. Ján Čop, Ing. Daniela Galandová, Mgr. Peter Hasin, 
Ing. Marián Kníž, MUDr. Andrej Kulan, Mgr. Ľubov Reháková, MUDr. Miroslav Suchý, Ing. 
Martin Šebák, Mgr. Mária Todáková, Anton Vass, Peter Vološin – 13 poslancov 
proti: --- 
zdržali sa: Marek Gerboc, JUDr. Jaroslav Koco – 2 poslanci 
nehlasoval: --- 
 

Ing. Ján Čop –prečítal druhú časť písomného návrhu na uznesenie.  
 
Druhá časť písomného návrhu na uznesenie:  

Mestské zastupiteľstvo v Snine    o d v o l á v a   
- Bc. Zlaťu Fundákovú, pracovníčku finančného oddelenia z funkcie garanta komisie 

mládeže, kultúry, športu  a návrhov na poskytovanie grantov, do ktorej bola zvolená 
uznesením MsZ č.  11/2015  zo  dňa 27. 01. 2015, 

v o l í 
-     Ing. Pavla Mariniča, pracovníka oddelenia právneho, správy majetku a služieb za garanta   

komisie   mládeže, kultúry, športu a návrhov na poskytovanie grantov. 
 
Hlasovanie:  
za: JUDr. Jaroslav Koco, MUDr. Andrej Kulan, Mgr. Ľubov Reháková, MUDr. Miroslav Suchý, 
Anton Vass – 5 poslancov 
proti: Ing. Ján Čop, Peter Vološin – 2 poslanci 
zdržal sa: JUDr. Ladislav Alušík, Mgr. Erik Cap, Ing. Daniela Galandová, Marek Gerboc, Mgr. 
Peter Hasin, Ing. Marián Kníž, Ing. Martin Šebák, Mgr. Mária Todáková – 8 poslancov 
nehlasoval: --- 
 
Neschválené 
 

Ing. Jana Rosičová, PhD. – komisia tým pádom nebude mať garanta, keďže p. Fundáková 
sa vzdala. Dotácie dostane Ing. Marinič do svojej pracovnej náplne.  
 
Znenie celého uznesenia:  

Mestské zastupiteľstvo v Snine    o d v o l á v a   
- Ing. Jaroslava Regeca, poslanca MsZ v Snine, z funkcie predsedu komisie finančnej 

a správy majetku, do ktorej bol zvolený uznesením MsZ č. 11/2015 zo dňa 27. 01. 2015, a to 
na základe jeho písomného vzdania sa, 

- Marka Gerboca,  poslanca MsZ Snine, z funkcie podpredsedu komisie finančnej a správy 
majetku, do ktorej bol zvolený uznesením MsZ č. 11/2015 zo dňa 27. 01. 2015, 

v o l í 
-     Marka Gerboca, poslanca  MsZ  v  Snine, za organizačného a vnútorných   predsedu komisie    

finančnej    a správy   majetku, 
-    Ing. Jaroslava Regeca, poslanca MsZ v Snine, za podpredsedu komisie finančnej a správy 

majetku. 
 

Mestské zastupiteľstvo prijalo 
uznesenie č. 192/2016 
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6. Predloženie žiadosti Mesta Snina o nenávratný finančný príspevok na projekt „Zberný 
dvor Snina“ 

 
Písomný materiál predložil Ing. Štefan Milovčík, primátor mesta. Spracovala Ing. Jana 

Džomeková, útvar regionálneho rozvoja.  
 
Ing. Ján Čop – prečítal písomný návrh na uznesenie.  

 
Písomný návrh na uznesenie:  

Mestské zastupiteľstvo v Snine   s ch v a ľ u j e 
a) predloženie  žiadosti o nenávratný finančný príspevok v rámci výzvy OPKZP-PO1-SC111-

2016-10 za účelom realizácie projektu „Zberný dvor Snina“, ktorého ciele sú v súlade 
s platným územným plánom mesta Snina a platným programom hospodárskeho a sociálneho 
rozvoja mesta Snina na roky 2016 - 2022 

b) zabezpečenie realizácie projektu po schválení žiadosti o nenávratný finančný príspevok, 
c) spolufinancovanie mesta vo výške 43 877,00 €. 

 
Hlasovanie:  
za: JUDr. Ladislav Alušík, Mgr. Erik Cap, Ing. Ján Čop, Ing. Daniela Galandová, Marek Gerboc, 
Mgr. Peter Hasin, Ing. Marián Kníž, JUDr. Jaroslav Koco, MUDr. Andrej Kulan, Mgr. Ľubov 
Reháková, MUDr. Miroslav Suchý, Ing. Martin Šebák, Mgr. Mária Todáková, Anton Vass, Peter 
Vološin – 15 poslancov 
proti: --- 
zdržal sa: --- 
nehlasoval: --- 
 

Mestské zastupiteľstvo prijalo 
uznesenie č. 193/2016 

 
 

7. Zmena uznesenia MsZ č. 163/2016 zo dňa 25. 02. 2016 – projekt „Zníženie energetickej 
náročnosti MŠ Kukučínova – Snina“ 
 

Písomný materiál predložil Ing. Štefan Milovčík, primátor mesta. Spracovala Ing. Marta 
Mrázová, útvar regionálneho rozvoja.  
 

JUDr. Ladislav Alušík – čo s inými škôlkami? V takom istom zlom stave je MŠ na Table, ale 
aj iné škôlky, ktoré požadujú rekonštrukciu. Na jednej strane hovoríme, že peňazí a času je málo. 
Nemôžu ísť viaceré škôlky súbežne cez obdobný návrh. Je tento návrh v súlade s koncepciou 
racionalizácie škôl a školských zariadení? Čo je obsahom rekonštrukcie tejto škôlky. Máme 
urobenú projektovú dokumentáciu?  

 
Ing. Štefan Milovčík – obsahom rekonštrukcie je zateplenie budovy, výmena okien, nová 

fasáda, oprava strechy. Projektová dokumentácia je spracovaná. Toto je materiál, ktorý je potrebné 
doložiť ako povinnú prílohu projektu. Súhlasí s tým, že Tabla a iné škôlky tiež potrebujú 
rekonštrukciu, ale súbežne s týmto sa to podať nedá, pretože termíny sú už vysoko a nestíhali by 
sme to, pretože nemáme spracované projektové dokumentácie. Ak by bola ešte možnosť podať 
projekt, treba dopredu povedať, ktorú škôlku treba rekonštruovať, aby sme boli pripravení. Toto už 
je v takom štádiu vývoja a takmer schvaľovania, že naozaj chýba už iba táto príloha.  
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JUDr. Ján Paľovčík – k tomuto projektu prebehlo už aj prvé kolo verejného obstarávania. 
Otvárali sa už obálky. Do dvoch či troch týždňov bude ukončené verejné obstarávanie aj na kritériá.  
 

Ing. Ján Čop – naozaj sa tým treba zaoberať, aby sme potom nerobili materiál narýchlo, keď 
vyjde výzva.  Prečítal písomný návrh na uznesenie.  

 
Písomný návrh na uznesenie:  

Mestské zastupiteľstvo v Snine   m e n í   uznesenie MsZ v Snine č. 163/2016 zo dňa 25. 02. 
2016 tak, že písm. c) sa nahrádza novým textom: 

„c) spolufinancovanie mesta vo výške 23 909,65 Eur, čo predstavuje 5 % z celkovej výšky 
oprávnených výdavkov projektu.“ 

 
Hlasovanie:  
za: JUDr. Ladislav Alušík, Mgr. Erik Cap, Ing. Ján Čop, Ing. Daniela Galandová, Marek Gerboc, 
Mgr. Peter Hasin, Ing. Marián Kníž, JUDr. Jaroslav Koco, MUDr. Andrej Kulan, Mgr. Ľubov 
Reháková, MUDr. Miroslav Suchý, Ing. Martin Šebák, Mgr. Mária Todáková, Anton Vass, Peter 
Vološin – 15 poslancov 
proti: --- 
zdržal sa: --- 
nehlasoval: --- 
 

Mestské zastupiteľstvo prijalo 
uznesenie č. 194/2016 

 
 

8. Interpelácia poslancov 
 

Ing. Štefan Milovčík – cez eurofondy a cezhraničnú spoluprácu s Poľskom a Maďarskom sa 
usilujeme získať finančné prostriedky na výstavbu krytej plavárne. Pripravuje v spolupráci 
s Poľskom rekonštrukciu malého kaštieľa spolu s historickým parkom. S maďarským Tokajom 
pripravujeme projekt na výstavbu bazéna alebo chodníka pokračujúci od OMV až po autobusové 
nástupište – cyklistický chodník, ktorý je veľmi využívaný a nielen cyklistami. Možnosti sú také, 
aké sa naskytujú, aké máme informácie. Ak niečo vedia poslanci, uvítame každý dobrý návrh, aby 
sme využili možnosti tohto programovacieho obdobia, pretože sa hovorí sa, že takéto možnosti už 
nebudú. Najbližšie sa stretneme pravdepodobne 15. júna 2016. 
 

Ing. Marián Kníž – kedy začneme s rekonštrukciou chodníkov? Máme schválený nejaký 
harmonogram a už je čas na ich rekonštrukciu. Chodník na Študentskej ulici končí 10 metrov pred 
koľajou a keď prší, stojí tam voda – treba ho dobudovať aj napriek tomu, že pozemok nie je vo 
vlastníctve mesta.  V meste treba uvažovať nad výstavbou ďalších kruhových objazdov – úlohy. 

 
Ing. Štefan Milovčík – na rekonštrukciu chodníkov treba určitý proces – výber dodávateľa 

a pod. Kruhový objazd – najväčšia potreba je na križovatke pri priemyslovke. S touto myšlienkou 
sa dlhodobo pohrávame.  

 
Ing. Jana Rosičová, PhD. – kruhový objazd pri priemyslovke nie je možné vybudovať, pretože 

je tam málo miesta a bol by veľmi blízko bytového domu. Chodník na Študentskej ulici - nie je to 
náš pozemok, ale požiadame železnice o súhlasné stanovisko. Ale treba si uvedomiť, že pôjdeme na 
cudzí pozemok, čo je v rozpore so zákonom o majetku.  Čo sa týka rekonštrukcie chodníkov, máme 
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urobený predbežný rozpočet, bola zadaná projektová dokumentácia, musí prebehnúť verejné 
obstarávanie, takže skôr ako v septembri s rekonštrukciou nezačneme.  
 

Peter Vološin – na stránke mesta bol zverejnený predaj pozemku – schvaľujú to poslanci 
priamym predajom? Plánujeme nejakú individuálnu výstavbu bytov? Ide o odpredaj pozemku pred 
firmou Beky na Štúrovej ulici.  

 
JUDr. Ján Paľovčík – na ostatnom zasadnutí MsZ bol schválený zámer odpredaja pozemkov -  

ide o pozemky, ktoré sa týkajú p. Kostišče. Zámer bol schválený, pozemky sme dali odčleniť od 
veľkej parcely v zmysle zákona o nakladaní s majetkom. V júni bude predložený návrh na 
schválenie. Zatiaľ je zverejnený iba zámer.  

 
JUDr. Ladislav Alušík – pri všetkých bytových domoch sú kontajnerové stanovištia? 

Konkrétne pri daňovom úrade klietka nie je. Myslel si, že projekt je ukončený a zahrnuté tam boli 
všetky bytové domy. Tam kde nie sú, ako sa s tým vysporiadame?  

 
Ing. Jana Rosičová, PhD. – nebolo možné kontajnerové stanovište pri tomto bytovom dome 

zahrnúť do projektu, pretože tam nie sú vysporiadané vlastnícke vzťahy k pozemkom.  
 
JUDr. Jaroslav Koco – nebytový priestor na sídl. Komenského – neuvažovalo mesto nad tým, 

že tam vybudujeme nájomné byty?  
 
JUDr. Ján Paľovčík – zmluva bola vypovedaná, pretože nedošlo k úhrade. Priestory sú stále 

vo vlastníctve mesta. Prestavať to na byty už chceli iní investori, ale návratnosť je tam veľmi 
dlhodobá vzhľadom na ceny bytov v meste a výšku nákladov na rekonštrukciu priestorov. Ale ak 
bude taká vôľa, nemáme problém do toho ísť. Celkové náklady úveru by sa museli rozpočítať do 
jednotlivých bytov a mohlo by sa stať, že nájom by bol veľmi vysoký. Môže sa potom stať, že by 
sme nemali dostatok nájomníkov.  

 
Ing. Štefan Milovčík – cez ŠFRB by sme do toho mohli ísť, ale byty by museli byť trvalo 

obývané, aby sme potom úver nemuseli splácať zo svojho rozpočtu.  
 
JUDr. Jaroslav Koco – myslí si, že nájomcov by sme mali dosť. Teraz tam chodia rôzni 

asociáli, majetok nám chátra. Treba pripraviť predbežnú kalkuláciu, aby sme vedeli, či je reálne do 
toho ísť.  

 
Ing. Štefan Milovčík – naozaj sa bojí, že ak bude nájomné vysoké a to určite bude vyššie ako 

v bytoch na Ul. 1. mája, mali by sme problém s nájomníkmi.  
 
JUDr. Ladislav Alušík – nevedel o tom, že tento majetok sa neodpredal. Preto dáva poslanecký 

návrh, ktorý prečítal.  
 
Mgr. Peter Hasin – Ul. Sládkovičova – nad kostolom na Brehoch umiestniť spomaľovače. 

Perečínska ulica hore na kopci – vodorovné značenie. Pred škôlkou na Perečínskej ulici osadiť 
dopravnú značku ohľadom zníženia rýchlosti – úlohy.  

 
JUDr. Ján Paľovčík – čo sa týka osadenia spomaľovačov – v rozpočte máme vyčlenené 

finančné prostriedky na spomaľovače a počítali sme s ich umiestnením aj na Ul. Sládkovičovej, ale 
cez zimu sme to realizovať nechceli.  
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JUDr. Ladislav Alušík –  obytný dom 1628 na Palárikovej ulici – sú tam nezjazdné príjazdové 
komunikácie – venovať pozornosť aj medziblokovým priestorom a v rámci údržby urobiť 
inventarizáciu týchto plôch a z hľadiska naliehavosti predložiť návrh na vecné riešenie – úloha; 

- ohľadom kontajnerových stanovíšť predložil poslanecký návrh, ktorý prečítal. Občania 
nemôžu byť diskriminovaní tým, že nie sú vysporiadané pozemky.  

 
Ing. Štefan Milovčík – robíme zoznam, kde kontajnerové stanovištia chýbajú – kde neboli 

vybudované v rámci projektu, dobudujeme ich z vlastných finančných prostriedkov.  
 
Ing. Ján Čop – mamičky majú problém s umiestnením v krízovom centre. Červený kríž ich 

ubytuje iba na pol roka. Kam potom majú ísť? Treba s tým niečo robiť.  
 
Ing. Jana Makajová – doba 6 mesiacov je zo zákona. Čo sa týka niektorých takýchto ľudí, 

nemôžeme im dať byt, pretože majú dlhy voči mestu.  
 
JUDr. Ladislav Alušík – keď sa bude schvaľovať záverečný účet, treba pri prerozdeľovaní 

prebytku myslieť na ZŠ Komenského, pretože potrebujú vymeniť okná. Z vlastných zdrojov to 
nedokážu urobiť. Dávali už niekoľko žiadostí. Stav je tam naozaj zlý – úloha.  

 
Ing. Jana Rosičová, PhD. – v rámci záverečného účtu nie je možné peniaze prerozdeliť. Na 

výmenu okien musíme zmeniť rozpočet. Keďže rozpočet máme schválený ako vyrovnaný, na 
niektorej položke budeme musieť ubrať.  

 
Ing. Daniela Galandová – keďže mnoho poslancov nemá informácie ohľadom investičných 

zámerov, dáva poslanecký návrh, aby sa na web stránke k schváleným investičným zámerom 
zverejňovala aj mapa či situačný výkres. 

 
Mgr. Mária Todáková – jedna pani umiestnená v Červenom kríži jej opakovane volala, aby jej 

pomohla s ubytovaním. Ide o slušnú pani. Takejto žene by sme mali pomôcť. Zatiaľ s ňou p. 
Pavlíková uzatvorila 1 mesačnú zmluvu. Pani Pavlíková bola dvakrát pozvaná na rokovanie 
sociálnej komisie, ale ona sa dvakrát ospravedlnila. V tejto veci treba viac komunikovať s p. 
Pavlíkovou – úloha.    

 
Ing. Štefan Milovčík – s p. Pavlíkovou komunikujeme niekoľko rokov. Ohľadom tejto pani 

bude s p. Pavlíkovou komunikovať Ing. Makajová. 
  
Mgr. Mária Todáková – poďakovala JUDr. Maškulíkovi zato, že našiel riešenie ohľadom 

parkovania v areáli nemocnice a tiež vhodné riešenie ohľadom obťažovania občanov maloletými 
rómskymi deťmi na parkovisku pri Tescu.  

 
Ing. Ján Čop – prečítal prvý poslanecký návrh na uznesenie JUDr. Alušíka.  
 

Prvý poslanecký návrh JUDr. Alušíka:  
Mestské zastupiteľstvo v Snine   o d p o r ú č a   primátorovi mesta predložiť návrh využitia 

nebytových priestorov bývalej osobitnej základnej školy na byty. 
           T: 30. 06. 2016 

 
 
 
 



12 
 

Hlasovanie o poslaneckom návrhu JUDr. Alušíka:  
za: JUDr. Ladislav Alušík, Ing. Ján Čop, Ing. Daniela Galandová, Marek Gerboc, Mgr. Peter Hasin, 
Ing. Marián Kníž, JUDr. Jaroslav Koco, Ing. Martin Šebák, Mgr. Mária Todáková, Peter Vološin – 
10 poslancov 
proti: --- 
zdržali sa: MUDr. Andrej Kulan, MUDr. Miroslav Suchý – 2 poslanci 
nehlasovali: Mgr. Erik Cap, Mgr. Ľubov Reháková, Anton Vass – 3 poslanci 
 

Mestské zastupiteľstvo prijalo 
uznesenie č. 195/2016 

 
 

Ing. Ján Čop – prečítal druhý poslanecký návrh na uznesenie JUDr. Alušíka. 
 

Druhý poslanecký návrh JUDr. Alušíka:  
Mestské zastupiteľstvo v Snine   o d p o r ú č a   primátorovi mesta dobudovať chýbajúce 

kontajnerové stanovištia pri bytových domoch. 
T: 31. 12. 2016 

 
Hlasovanie o poslaneckom návrhu JUDr. Alušíka:  
za: JUDr. Ladislav Alušík, Ing. Daniela Galandová, Marek Gerboc, Mgr. Peter Hasin, Ing. Marián 
Kníž, JUDr. Jaroslav Koco, Mgr. Mária Todáková, Peter Vološin – 8 poslancov 
proti: --- 
zdržali sa: Ing. Ján Čop, MUDr. Andrej Kulan, MUDr. Miroslav Suchý, Ing. Martin Šebák – 4 
poslanci 
nehlasovali: Mgr. Erik Cap, Mgr. Ľubov Reháková, Anton Vass – 3 poslanci 
 

Mestské zastupiteľstvo prijalo 
uznesenie č. 196/2016 

 
 

Ing. Ján Čop – prečítal poslanecký návrh na uznesenie Ing. Galandovej. 
 

Poslanecký návrh Ing. Galandovej:  
Mestské zastupiteľstvo v Snine   o d p o r ú č a   primátorovi mesta zverejňovať na webovej 

stránke mesta projektové zámery aktuálnych a pripravovaných investícií minimálne v rozsahu 
situačných výkresov a pohľadov.  

T: stály 
 

Hlasovanie o poslaneckom návrhu Ing. Galandovej:  
za: JUDr. Ladislav Alušík, Ing. Ján Čop, Ing. Daniela Galandová, Marek Gerboc, Mgr. Peter Hasin, 
Ing. Marián Kníž, JUDr. Jaroslav Koco, MUDr. Andrej Kulan, MUDr. Miroslav Suchý, Ing. Martin 
Šebák, Mgr. Mária Todáková, Peter Vološin – 12 poslancov 
proti: --- 
zdržal sa: --- 
nehlasovali: Mgr. Erik Cap, Mgr. Ľubov Reháková, Anton Vass – 3 poslanci 
 

Mestské zastupiteľstvo prijalo 
uznesenie č. 197/2016 
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Ing. Ján Čop – prečítal poslanecký návrh na uznesenie Ing. Kníža. 
 

Poslanecký návrh Ing. Kníža:  
Mestské zastupiteľstvo v Snine   u k l a d á   hlavnému kontrolórovi vykonať kontrolu 

výhodnosti dohody o vyplácaní dlhu s p. Mergom z hľadiska hospodárnosti nakladania 
s finančnými prostriedkami mesta.  

 
Hlasovanie o poslaneckom návrhu Ing. Kníža:  
za: JUDr. Ladislav Alušík, Ing. Daniela Galandová, Marek Gerboc, Mgr. Peter Hasin, Ing. Marián 
Kníž, JUDr. Jaroslav Koco, MUDr. Andrej Kulan, MUDr. Miroslav Suchý, Mgr. Mária Todáková, 
Peter Vološin – 10 poslancov 
proti: --- 
zdržal sa: Ing. Ján Čop – 1 poslanec 
nehlasovali: Mgr. Erik Cap, Mgr. Ľubov Reháková, Ing. Martin Šebák, Anton Vass – 4 poslanci 
 

Mestské zastupiteľstvo prijalo 
uznesenie č. 198/2016 

 
 
 

9. Záver  
 

Zasadnutie Mestského zastupiteľstva v Snine ukončil Ing. Štefan Milovčík, primátor mesta.   
 
 
Snina 14. 04. 2016   
 
 
 
 
 
Ing. Štefan Milovčík                                Ing. Jana Rosičová, PhD.  
         primátor                                                                 prednostka MsÚ 
 
 
 
 
 
 
 
Overovatelia:  Ing. Marián Kníž 
 
 

Anton Vass 
 
 
 
 
 
Zapisovateľka:  Monika Paľovčíková 


